
                                                                                  

 

               Referat af bestyrelsesmøde d. 23.10.24 

Tilstede: Henrik Kærsvang, Maria Høst, Evald Lützen, Susanne Pabst, Helle Simonsen, 
Martin Høegh, Hamid Douschkar og Tina Damgaard (ref) 

1. Godkendelse af referat: 
Referatet blev godkendt uden indvendinger. 

2. Landsindsamling: 
Der blev samlet 13.000.000 kr. på landsplan og 90.000 kr. i Silkeborg. QR-koder blev 
brugt til donation og fungeret fint. Kun to personer fra gymnasiet deltog, mens 
højskolen bidrog med flere indsamlere. Muligheden for at involvere kræfter fra 
Silkeborg Højskole fremover blev drøftet. 
Der overvejes at arrangere kampagner eller boder ugen op til næste års 
landsindsamling for at tiltrække flere indsamlere. Henrik undersøger mulighederne. 
Planlægningen starter i juni 2025. 

3. Evaluering af aktivitetsledermødet: 
Mødet blev vurderet som positivt. Næste møde planlægges til tre timer fra kl. 17.00-
20.00 med en rundbordssamtale og spisning, efterfulgt af punkter. 
Næste aktivitetsledermøde: Mandag d. 3. februar 2025 kl. 17.00. Mødeleder: Sanne og 
Maria. 

4. Status på julehjælpen: 
Det er 100 familier som kommunen finder, og som skal ansøge. Vi forventer samlet 450 
familier der ansøger i år. De 100 familier fra kommunen er mere end hvad kommunen 
fandt sidste år, hvor de fandt ca 85 familier. 
Ift Kvickly, så forventer vi en afklaring på om de støtter julehjælpen i Røde Kors medio 
november. Vi er ikke sikre på at modtage støtte fra dem, så vi kan reelt modtage alt fra 
0-40.000 kr. 
LEGO har doneret 210 æsker, og Michael Sørensen Fonden har bidraget med 350.000 
kr. 
Uddelingsdagen i Lunden er planlagt til den 16. december fra kl. 09.00-18.00. Martin 
tager kontakt til Tina fra kommunikation vedrørende plakat til private donationer.  
Opfølgningsmøde: 20. november. 

5. Revurdering af kørselsgodtgørelse: 
Der blev diskuteret, om reglerne for kørselsgodtgørelse i frivillighåndbogen er tydelige 
nok. Bestyrelsen besluttede ikke at ændre noget i håndbogen. 



6. Strategimøde 2025: 
Der planlægges en brainstorm-session til strategimødet om, hvad der har fungeret 
godt, og hvad der kan forbedres. Sanne tager kontakt til ejeren vedrørende lejemålet på 
Stagehøjvej. Et ønske om at invitere bestyrelseskonsulent Astrid til mødet. 
Dato for strategimøde: 6. januar 2025 kl. 16.30. 

7. Eventuelt: 
o Kommunikationskursus d. 26. oktober med forplejning er arrangeret. 
o Der arbejdes fortsat på at finde trængte familier til juleaftens arrangement. 

Maria undersøger om nogle familier kunne have brug for dette. 
o Maria kontakter aktivitetslederne i alle aktiviteter for at bekræfte, hvem der 

stadig er aktive frivillige så der kan ryddes op.  
o Der blev foreslået at afholde bestyrelsesmøder hver sjette uge i stedet for hver 

måned. 
Næste bestyrelsesmøde: 12. november 2024 i Ørnsøcentret. 
 


